
PROTOKÓŁ Z WALNEGO ZEBRANIA CZŁONKÓW
STOWARZYSZENIA POMOCY OSOBOM AUTYSTYCZNYM

“DALEJ RAZEM”
W ZIELONEJ GÓRZE

Z DNIA 15-03-2008

PORZĄDEK OBRAD

1. Powitanie i przedstawienie porządku zebrania
2. Sprawozdanie z działalności merytorycznej
3. Sprawozdanie  finansowe za rok 2007
4. Przedstawienie planu działania i zakresu oferty na rok 2008
5. Wybory Władz Stowarzyszenia i Komisji Rewizyjnej
6. Zmiany w Statucie
7. Podjęcie Uchwały w sprawie zatrudnienia Prezesa SPOA
8. Prezentacja Treningu Słuchowego Metodą Tomatisa oraz warunki korzystania dla członków 

Stowarzyszenia
9. Dyskusja
10. Sprawy różne

OBRADY

Ad.1.
W imieniu Zarządu, Prezes Grażyna Kochaniak powitała wszystkich zebranych i przedstawiła 
porządek obrad. Porządek obrad przyjęto jednogłośnie.

Ad.2. 
Sprawozdanie  merytoryczne z pracy Stowarzyszenia w roku 2007 przedstawili pani Prezes 
Kochaniak i p.Sebastian Cycuła. Przedstawili między innymi:
– wyniki kontroli z Urzędu Skarbowego, kontrola dotyczyła głównie podatku od osób prawnych, 

nie było nieprawidłowości
– wyniki kontroli z fundatora AXA, nie było nieprawidłowości
Sebastian Cycuła opowiedział o:
– udziale w Projekcie “Autyzm- Akademia dla NGOs”
– terapii
– wsparciu rodzin
– wolontariacie
– promocji wiedzy o autyźmie
Uchwałę o przyjęciu Sprawozdania merytorycznego podjęto jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

Ad.3
Sprawozdanie finansowe przedstawił p.S. Cycuła
Uchwałę o przyjęciu sprawozdania finansowego podjęto jednogłośnie w głosowaniu jawnym.
Uchwałę o przekazaniu zysków z roku 2007 na działalność statutową w roku 2008 podjęto 
jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

Ad.4.
Plan pracy i zakres działania Stowarzyszenia na rok 2008 przedstawiał p. S.Cycuła. 
Głównym problemem, aby działania Stowarzyszenia utrzymać na poziomie z roku ubiegłego 
stanowi brak środków. Według założeń minimalistycznych w obecnej chwili brakuje 74.840 zł
Zapewnił jednak, że Zarząd będzie starał się pozyskać te środki składając Projekty do różnych 
fundatorów. Prosił również o zaangażowanie wszystkich członków w pozyskiwanie środków .
Uchwałę o przyjęciu Planu Pracy na rok 2008 podjęto jednogłośnie w głosowaniu jawnym.



Ad.5.
W tym roku mija druga kadencja pełnienia funkcji prezesa, skarbnika, sekretarza i członka zarządu. 
Stąd też Walne Zebranie Członków podjęło jednogłośnie uchwałę o odwołaniu dotychczasowego 
Zarządu. 
Proponowani kandydaci do Zarządu:

● Grażyna Kochaniak
● Anna Niezabitowska
● Sebastian Cycuła
● Mirosława Halczak
● Barbara Miernik-Zdanowicz
● Anna Paluszkiewicz

 Wśród członków wyłoniono Komisję Skrutacyjną w osobach:
● Anna Topolska
● Renata Kaniuka
● Grażyna Swoboda

Głosy przekazano Komisji do przeliczenia.
W głosowaniu tajnym wybrano wszystkich kandydatów do Zarządu.
Podjęto jednogłośnie uchwałę o powołaniu nowego Zarządu w proponowanym składzie.
Uchwałę o odwołaniu Komisji Rewizyjnej podjęto przy jednym głosie wstrzymującym.
Kandydaci do Komisji Rewizyjnej to:

● Jerzy Hadzicki
● Anna Topolska
● Olena Kravchenko

Wśród członków wyłoniono Komisję Skrutacyjną w osobach:
● Anna Niezabitowska
● Renata Kaniuka
● Grażyna Swoboda

Wyboru dokonano w głosowaniu tajnym i głosy przekazano Komisji Skrutacyjnej.
W głosowaniu tajnym wybrano wszystkich kandydatów do Komisji Rewizyjnej.
Podjęto uchwałę o powolaniu Komisji Rewizyjnej w proponowanym składzie.
Ukonstytuowany Zarząd podzielił pełnione funkcje następująco:
Prezes – Sebastian Cycuła 
Zastępca Prezesa – Barbara Miernik-Zdanowicz
Sekretarz – Anna Niezabitowska
Skarbnik – Grażyna Kochaniak
Członkowie zarządu – Mirosława Halczak i Anna Paluszkiewicz
Ukonstytuowana Komisja Rewizyjna to:
Przewodniczący – Jerzy Hadzicki
Członkowie – Anna Topolska i Olena Kravchenko.

Ad.6.
Nowy Prezes p. S. Cycuła przedstawił propozycje zmian w statucie.  Zmiany zapisów dotyczą  §6, 
7, 23 , natomiast  § 30 proponuje się wykreślić.
Uchwałę o przyjęciu proponowanych zmian i wykreśleń podjęto jednogłośnie w głosowaniu 
jawnym.

Ad.7..
Grażyna Kochaniak uzasadniająć potrzebę zapewnienia wynagrodzenia dla osoby pełniącej funkcję 
Prezesa. Opowiedziała na czym polegała praca w pierwszych latach działalności Stowarzyszenia,a 
w związku z rozwojem naszej  organizacji   należy poświęcić jej teraz znacznie więcej czasu. 
Uzasadnieniem dla wynagrodzenia  Prezesa SPOA jest fakt poświęcania tak dużej ilości czasu, że 
uniemożliwia to podjęcie innej pracy zawodowo-zarobkowej.
Uchwałę o zatrudnieniu osoby pełniącej funkcję Prezesa na ½ etatu podjęto przy jednym głosie  
wstrzymującym się, w głosowaniu jawnym.



Ad.8.
Prezentację Metody Tomatisa przedstawiła pani Renata Stelmaszczyk, po prezentacji omówiono 
warunki skorzystania z programu przez Członków Stowarzyszenia.

Ad.9.
Dyskusja:
Przypomnienie o Grupie Wsparcia dla opiekunów osób autystycznych, zajęciach ruchowych 
prowadzonych przez fizjoterapeutę panią Małgorzatę Bielec – wtorki o 16:00, kampania 1% i 
sponsoring.
Pani Renata Kaniuka zaproponowała wprowadzenie symbolicznej odpłatności za udział w 
impezach integracyjnych organizowanych przez Stowarzyszenie i położenie szczególnego nacisku 
na systematyczne opłacanie składek członkowskich.

Protokół sporządziła:
Anna Niezabitowska

Sekretarz  


